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Wijkbericht        juli/augustus 2025 

Update vervangen bomen in de Walter Kollolaan 
Tijdens de informatiebijeenkomst op 18 november 2024 hebben wij beloofd om voor de zomer van 2025 bij u 
terug te komen over de boomsoortkeuze voor de nieuwe bomen aan de Walter Kollolaan. Ondertussen 
hebben enkele bewoners vragen gesteld over de noodzaak van de voorgenomen kap van de 46 populieren. 
We laten daarom een externe, onafhankelijke partij naar het plan van aanpak kijken. In dit wijkbericht leest u 
hier meer over. 
 

Wat is de situatie? 
Aan beide kanten van de Walter Kollolaan komen de 
wortels van de populieren omhoog. Dit komt onder 
andere door het hoge niveau van grondwater en het 
type boom. De wortels blijven daardoor aan de 
oppervlakte. Aan de oostkant van de straat duwen de 
boomwortels de tegels van het voetpad omhoog. De 
gemeente ontving hier van bewoners verschillende 
meldingen over. 

Als boomwortels tegels van een voetpad 
omhoogduwen, herstellen we de straat door de stoep 
te verhogen. In de Walter Kollolaan hebben we dit nu 
verschillende keren gedaan. Maar doordat het 
grondwaterpeil hoog is, blijven de wortels aan de 
oppervlakte groeien. Het probleem in de straat blijft 
dus terugkomen. Het is niet mogelijk om de stoep 
steeds te blijven verhogen. Bovendien blijven de 
wortels mee omhoog groeien op zoek naar lucht en 
water. We willen daarom een andere, blijvende 
oplossing. 

Extra onderzoek 
Na verschillende afwegingen, lijkt het vervangen van 
de bomen de enige oplossing voor de 
omhoogkomende wortels. Tegelijkertijd weten we dat 
er ook bewoners zijn die de populieren graag willen 
behouden. Er zijn dan ook veel vragen gesteld en 
nieuwe ideeën geopperd. Naar aanleiding hiervan 
laten we het plan door een externe partij toetsen, 
zodat we er zeker van zijn dat het eerder genomen 
besluit om de bomen te kappen de enige oplossing is. 
De vragen van bewoners worden daarin 
meegenomen. Deze partij doet: 

1. Een onderzoek naar hoe de wortels van de 
huidige populieren zich over 10 jaar 
ontwikkelen in de straat. Hiermee krijgen we 
inzicht in hoelang deze bomen op een veilige 
manier kunnen blijven staan. 

2. Een verkenning van de mogelijkheid om een 
vlonderpad aan te leggen in de wadi als 
vervanging van het huidige voetpad. 

Zo lang mogelijk behouden van bomen 
We dragen als gemeente de bomen in Utrecht een 
warm hart toe. Ons beleid is erop gericht om alle 
bomen zo lang mogelijk te behouden. Daarom nemen 
we nu de tijd voor extra onderzoek, zodat we zeker 
weten dat we voor de meest duurzame oplossing 
kiezen. We hopen dat u hier begrip voor heeft. 

Informatiebijeenkomst na de zomer 
We verwachten de resultaten na de zomer binnen te 
hebben. Deze uitkomsten delen we met de buurt 
tijdens een informatiebijeenkomst in september of 
oktober. De uitnodiging voor deze bijeenkomst 
ontvangt u via een wijkbericht na de zomer. 

Meer informatie 
Voor meer informatie kunt u contact opnemen met 
Annemieke van den Bogaert - Verschuur 
(omgevingsmanager) via telefoonnummer 14 030 of 
door te mailen naar walter.kollolaan@utrecht.nl. 

Alle informatie vindt u ook op de website 
www.utrecht.nl/bomenwalterkollolaan 

Met andere vragen over uw wijk kunt u terecht bij 
Wijkbureau Leidsche Rijn, aan het Brusselplein 4 in 
Utrecht, of via e-mail leidscherijn@utrecht.nl en 
telefoonnummer 14 030. 
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